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Datum:      31. 5. 2023 

 

 

 

 

Z A P I S N I K 

 

 

5. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je potekala v sredo, dne 31. 5. 2023 ob 16.00 uri v sejni sobi 16 

stavbe Mestne občine Kranj.  

 

Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec. 

 

Navzoče mestne svetnice in svetniki Mestnega sveta Mestne občine Kranj: Ivo Bajec, Ivica Bobolinski, Jure 

Bohinec, Nada Bogataj Kržan, Ana Černe, Janez Černe, Irena Dolenc, mag. Maj Fritz, Sandra Gazinkovski, mag. 

Branko Grims, Gordana Grobelnik, Sebastjan Gubič, Bojan Homan, Rok Igličar, Nataša Jenkole, Saša Kristan, 

Nataša Majcen, Sonja Mašić, Tomaž Ogris, Doroteja Osterman, Ana Pavlovski, Gašper Peterc, dr. Neven Polajnar, 

Vlasta Sagadin, Nada Sredojević, Zoran Stevanović, Nina Šmid, Jure Šprajc, dr. Andreja Valič Zver, Mitar Vujinović 

in Manja Zorko. 

 

Svojo odsotnost sta opravičila: Boris Vehovec in mag. Igor Velov. 

 

Na seji so bili navzoči še: Bojan Veselinović - direktor mestne uprave, Mirko Tavčar – vodja Sektorja za finance in 

splošne zadeve, Mateja Koprivec - vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve, Tanja Hrovat – vodja Urada za 

družbene dejavnosti, Mihaela Šuštar Gruber – vodja Urada za okolje in prostor, Marko Čehovin – vodja Urada za 

gospodarstvo in gospodarske javne službe, Tomaž Lanišek – vodja Urada za projekte, razvoj in pametno skupnost, 

Katja Štruc – vodja Kabineta župana, Vid Krčmar – vodja Oddelka za splošne zadeve in civilno zaščito ter reševanje, 

Sašo Govekar – direktor Skupne občinske uprave občin Gorenjske, Neva Vehovec Iličić – vodja Oddelka za mestni 

svet in krajevne skupnosti, Milena Bohinc – strokovna sodelavka v Oddelku za mestni svet in krajevne skupnosti, 

Slavko Erzar – predsednik Nadzornega odbora, Boštjan Ferk – Inštitut za javno zasebno partnerstvo, Dejan 

Podhraški – družba ROC d.o.o., ekonomske analize, Mateja Hafner Dolenc – generalna sekretarka Združenja 

zgodovinskih mest, Damjan Suhadolnik – pomočnik komandirja Policijske postaje Kranj in Tadej Peranovič – 

direktor Zavoda za šport Kranj.  

 

Na seji so bili prisotni novinarji: Simon Šubic – Gorenjski glas, Peter Šalamon – Žurnal 24 in Urša Mlakar – Radio 

Gorenc. 

 

Sredi maja jih je v 92. letu starosti za vedno zapustil doktor Dušan Petrač, častni občan Mestne občine Kranj. 

Doktor Dušan Petrač se je rodil v Kropi, tam je obiskoval tudi osnovno šolo, nato pa je šolanje nadaljeval na 

Gimnaziji Kranj, končal je študij fizike na Univerzi v Ljubljani in se zaposlil na kranjski gimnaziji kot profesor. V 

začetku 60ih let 20. stoletja je odšel v Združene države Amerike, kjer je doktoriral na univerzi California v Los 

Angelesu. Do upokojitve je bil zaposlen v laboratoriju na rekreativni pogon ameriške vesoljske agencije Nasa. 

Osredotočal se je na eksperimentiranje v breztežnostnem prostoru pri nizkih temperaturah. Bil je fizik svetovnega 

mailto:mok@kranj.si
http://www.kranj.si/


2 

 

slovesa, sodil je med vrhunske mednarodno priznane strokovnjake na področju vesoljske tehnike. Bil je  tudi 

avtor številnih znanstvenih člankov,  na znanstvenih posvetovanjih v ZDA, Evropi in na Japonskem. Nasa mu je za 

delo in dosežke podelila več priznanj in nagrad. Imenovala ga je tudi za ambasadorja osončja, bil je tudi svetovalec 

in član uglednih društev in univerza, kot sta Univerza Stanford in Akademija znanosti v New Yorku in bil je častni 

član Inženirske akademije Slovenije. V ZDA je prejel tudi naziv častnega občana Los Angelesa, v rodno Slovenijo 

se je vedno rad vračal kot predavatelj. Večkrat je poudaril, da ta ostaja njegova domovina, opisoval jo je kot 

deželo izjemnih ljudi. Med obiski je želel mlade navdušiti za raziskovanje naravoslovja. Pripovedoval jim je svojo 

poklicno zgodbo in jim sporočal, da je vse izvedljiv, če si radoveden in vztrajen. Leta 2017 mu je Mestna občina 

Kranj podelila naziv častnega občana, zato je mestni svet v spomin na doktor Dušana Petrača sejo pričel z minuto 

tišine. Doktor Dušana Petrača bodo ohranili v spoštljivem spominu. Naj počiva v miru. 

 

Uvodoma je predsedujoči župan Matjaž Rakovec ugotovil, da je na seji navzočih 28 svetnic in svetnikov ter, da je 

s tem mestni svet sklepčen.  

 

Na mizo je bilo posredovano naslednje gradivo: poročilo o izvršitvi sklepov 4. seje MS, seznam sklepov komisij za 

to sejo z vsemi pripombami, dopolnjeni osnutek Odloka  o organizaciji in načinu izvajanja gospodarske javne 

službe mestnih linijskih prevozov v Mestni občini Kranj – skrajšani postopek.  

 

Predsedujoči, župan Matjaž Rakovec je obvestil mestni svet, da bo v skladu s tretjo točko 129. člena Poslovnika v 

kolikor ne bo vsebinskih pripomb, predlagal sprejem 4. točke: Odloka  o organizaciji in načinu izvajanja 

gospodarske javne službe mestnih linijskih prevozov v Mestni občini Kranj in 5. točke: Odlok o spremembah 

Odloka o enkratnem denarnem prispevku za novorojence v Mestni občini Kranj, po skrajšanem postopku.  

Umaknil točko oziroma gradivo, ki ga je mestni svet v ponedeljek dne 29.5.2023 prejel po elektronski pošti.  

Mestni svet je povabil na konferenco Think Green, Go Sustainable, ki jo Mestna občina Kranj organizira v okviru 

Dneva mednarodnega povezovanja Kranja. Konferenca se bo odvijala v petek, 16. 6. 2023, ob 10. uri v Kovačnici 

– Podjetniškem inkubatorju Kranj (Poštna 4, Kranj). Vse ostale informacije so prejeli včeraj po elektronski pošti. 

 

Svetnica Ana Pavlovski je predlagala, da se 5. točka obravnave preloži v obravnavo po dvostopenjskem postopku, 

in ne po skrajšanem postopku. Dvostopenjski postopek obravnave odloka je namreč nekako boljša izbira v tem 

primeru, predvsem iz razloga transparentnosti in vključenosti javnosti, manjšega tveganja napak, boljšega 

spoštovanja strokovnih mnenj in predvsem iz večje in boljše kakovosti odločitve. Svetniška skupina Resni.ca 

predlaga spremembo 9. člena Odloka o spremembah odloka o enkratnem denarnem prispevku za novorojence, 

in sicer: povišanje zneska denarne nagrade za novorojenčka s trenutnega zneska 130 na novi znesek, ki 

predstavlja 30 procentov trenutne minimalne plače v Republiki Slovenije, tako da bi se prvi odstavek devetega 

člena glasil: Višina enkratnega denarnega prispeva po tem odloku se začne izplačevati za otroke, rojenega od 

01.01.2024 dalje in znaša za novorojenega otroka 360 evrov. 

 

Župan Matjaž Rakovec je glede na vsebinski predlog k Odloku o spremembah Odloka o enkratnem denarnem 

prispevku za novorojence v Mestni občini Kranj, umaknil predlog skrajšanega postopka. Odlok bo obravnavan 

dvostopenjsko.  

 
Druge razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

DNEVNI RED: 

 

1. Potrditev zapisnika 4. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj ter poročila o izvršitvi sklepov 
2. Kadrovske zadeve 
3. Premoženjske zadeve  
4. Odlok o organizaciji in načinu izvajanja gospodarske javne službe mestnih linijskih prevozov v Mestni občini 

Kranj-osnutek - predlog za skrajšani postopek in Test javno-zasebnega partnerstva za izvajanje lokalne 

gospodarske javne službe mestnih linijskih prevozov potnikov v Mestni občini Kranj 
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5. Odlok o spremembah Odloka o enkratnem denarnem prispevku za novorojence v Mestni občini Kranj – 

osnutek – predlog za skrajšani postopek 

6. Sklep o lokacijski preveritvi na območju gospodarske cone Kranj – Labore (EUP KR L 3) 

7. Sklep o lokacijski preveritvi za gradnjo garažne hiše objekta Severna vrata (EUP KR Z 4)  
8. Pobuda za zgodovinska mestna središča 

9. Predstavitev poročila o delu Policijske postaje Kranj za leto 2022 z oceno varnostnih razmer 

10. Ocena izvajanja Občinskega programa varnosti Mestne občine Kranj za leto 2022 

11. Predstavitev direktorja Zavoda za šport Kranj 

12. Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta 

Sprejeto z večino glasov (30 PRISOTNIH: 29 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

1. POTRDITEV ZAPISNIKA 4. SEJE MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE KRANJ TER POROČILA O IZVRŠITVI 

SKLEPOV  

 

Poročilo o izvršitvi sklepov sej je podal Bojan Veselinović, direktor mestne uprave.  

 

Po krajši razpravi svetnika Roka Igličarja, je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 

 

SKLEP: 

 

Potrdi se zapisnik 4. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 19. 4. 2023, s pripombo podano v razpravi 

ter poročilo o izvršitvi sklepov. 

 

Sprejeto z večino glasov (30 PRISOTNIH: 29 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

2. KADROVSKE ZADEVE 

 

Stališča: 
Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s kadrovskimi zadevami.  
 

A. IMENOVANJE NADOMESTNEGA ČLANA V SVET OSNOVNE ŠOLE FRANCETA PREŠERNA KRANJ 

 

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

V Svet zavoda Osnovna šola Franceta Prešerna Kranj se za nadomestno predstavnico ustanovitelja, Mestne 

občine Kranj imenuje Polonca Štajer Stojanovič. Sklep začne veljati z dnem sprejema na Mestnem svetu Mestne 

občine Kranj in velja do izteka mandata dosedanji sestavi Sveta zavoda Osnovna šola Franceta Prešerna Kranj. 

 

Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA) 

 

 

B. IMENOVANJE OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE MESTNE OBČINE KRANJ 

 

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  
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Po krajši razpravi svetnic Vlaste Sagadin in Saše Kristan, ki sta obrazložili svoj glas, je dal predsedujoči župan 

Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

V Občinsko volilno komisijo Mestne občine Kranj se za mandatno obdobje 2022-2026 imenujejo:  

1. Aljoša Ravnikar - predsednik 

2. Darja Bajželj - namestnica predsednika  

3. Irena Bevc - članica 

4. Aljoša Kavčič – namestnik članice 

5. Gaja Štovičej - članica 

6. Peter Verčič – namestnik članice 

7. Sabina Traven - članica 

8. Helena Kalan– namestnica člana 

Sklep velja z dnem sprejema na mestnem svetu. 

 

Sprejeto z večino glasov (29 PRISOTNIH: 21 ZA, 8 PROTI). 

 

 

C. MNENJE O KANDIDATU ZA RAVNATELJA OSNOVNE ŠOLE HELENE PUHAR KRANJ 

 

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

M N E N J E   h kandidaturi za ravnatelja Osnovne šole Helene Puhar Kranj:  

Janezu Cudermanu se da pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnatelja Osnovne šole Helene Puhar Kranj.  

 

Sprejeto soglasno (30 PRISOTNIH: 30 ZA). 

 

 

D. IMENOVANJE NADOMESTNEGA PREDSEDNIKA SVETA ZA PREVENTIVO IN VZGOJO V CESTNEM PROMETU 

MESTNE OBČINE KRANJ 

 

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, podžupan Mestne občine Kranj.  

 

Po krajši razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednja  

 

SKLEPA: 

 

1. Mestni svet Mestne občine Kranj se seznani z odstopno izjavo Francija Strniša z mesta predsednika Sveta za 

preventivo in vzgojo v cestnem prometu Mestne občine Kranj. 

2. Za predsednika Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Mestne občine Kranj se imenuje Sandi 

Pavlović. 

Sklepa veljata z dnem sprejema na svetu do izteka trenutnega mandata Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 

prometu Mestne občine Kranj. 

 

Sprejeto z večino glasov (23 PRISOTNIH: 22 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 
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3. PREMOŽENJSKE ZADEVE  

 

A. Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2023 – dopolnitev 

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s sklepom pri točki Načrt pridobivanja 

nepremičnega premoženja MO Kranj za leto 2023 – dopolnitev in se z njim strinjajo. 

 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami. 

 

Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlagano premoženjsko zadevo.  
 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se dopolnitev Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2023.  

 

Sprejeto soglasno (27 PRISOTNIH: 27 ZA). 

 

 

B. Prerazporeditev sredstev 

 

Uvodno poročilo je podal Tomaž Lanišek, vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte.  

 

Stališča komisij:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganimi prerazporeditvami sredstev  in z 

uvrstitvijo dveh novih projektov: Kovačnica-vzdrževanje in obnove ter UP-SCALE V Načrt razvojnih programov 

MO Kranj za leto 2023 in se z njimi strinjajo. 

 

Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlagano premoženjsko zadevo.  
 

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednja 

 

SKLEPA:  

  

1.  

 Iz NRP 40721017 Rekonstrukcija in dozidava objekta »OŠ in vrtec France Prešeren – PŠ Kokrica«, PP 111001 

Investicije in invest. transfer izobraževanje, podkonta 420804 Načrti in druga projektna dokumentacija, se 

sredstva v višini 120.000 EUR prerazporedijo; 

 na NRP 40619031 Kolesarske povezave v Kranju 7-12, podNRP 40619131 P7: Obstoječe omrežje Koroška 

cesta – Železniška postaja Kranj, PP 221001 Invest. vzdrževanje in gradnja občinskih cest, podkonto 420500 

Investicijsko izobraževanje in izboljšave, v višini 120.000 EUR. 
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2. 

 Iz NRP 40721017 Rekonstrukcija in dozidava objekta »OŠ in vrtec France Prešeren – PŠ Kokrica«, PP 111001 

Investicije in invest. transfer  izobraževanje, podkonta 420804 Načrti in druga projektna dokumentacija, se 

sredstva v višini 915 EUR prerazporedijo; 

 na NRP 40622012 Zelena Gorenjska-Ureditev Zoisove poti, PP 171003 Ureditev učnih in tematskih poti, 

podkonto 402199 Drugi posebni materiali in storitve, v višini 915 EUR. 

 

Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 27 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

C. Prerazporeditev sredstev 

 

Uvodno poročilo je podal Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet.  

 

Stališča komisij:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganimi prerazporeditvami sredstev  in z 

uvrstitvijo dveh novih projektov: Kovačnica-vzdrževanje in obnove ter UP-SCALE V Načrt razvojnih programov 

MO Kranj za leto 2023 in se z njimi strinjajo. 

 

Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlagano premoženjsko zadevo.  
 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Iz PP 240201 Splošna proračuna rezervacija – župan, kotno 409000 Splošna proračunska rezervacija se 

preprazporedijo sredstva v višini 19.500 EUR 

Na NRP 40621044 Park Slovenske himne, PP 231017 Zelene površine, otroška igrišča – vzdrževanje, KT 420899 

Plačilo drugih storitev in dokumentacije. 

 

Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 25 ZA, 0 PROTI, 3 NISO GLASOVALI). 

 

 

 

D. Uvrstitev novega projekta v načrt razvojnih programov (NRP): Kovačnica – vzdrževanje in obnove 

 

Uvodno poročilo je podal Tomaž Lanišek, vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte.  

 

Stališča komisij:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganimi prerazporeditvami sredstev  in z 

uvrstitvijo dveh novih projektov: Kovačnica-vzdrževanje in obnove ter UP-SCALE V Načrt razvojnih programov 

MO Kranj za leto 2023 in se z njimi strinjajo. 

 

Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlagano premoženjsko zadevo.  
 

Po krajši razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednja  

 

SKLEPA:  
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1. V proračun Mestne občine Kranj za leto 2023 se uvrsti nov projekt v NRP:  

 - Naziv projekta: Kovačnica – vzdrževanje in obnove 

 - Okvirna vrednost projekta: 140.000 € (z DDV), za obdobje 5 let 

 

2. Iz PP 101008 Pametno mesto, podkonta 402199 Drugi posebni materiali in storitve se 20.000 € prerazporedi 

na nov NRP Kovačnica – vzdrževanje in obnove, PP 101008 Pametno mesto, podkonto 420500 Investicijsko 

vzdrževanje in izboljšave. 

 

Sprejeto z večino glasov (27 PRISOTNIH: 26 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

 

E. Izdaja soglasja k osnutku prodajne pogodbe za nepremičnine v ZD Kranj, stavba 2042, k.o. 2100 Kranj, 

poslovni prostori: del stavbe 43 (ID 6061882), del stavbe 44 (ID 6061883), del stavbe 45 (ID 6061884) in del 

stavbe 46 (ID 6061885) 

 

Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  

 

Stališča komisij:  

 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganim osnutkom prodajne pogodbe za 

nepremičnine v ZD Kranj, stavba 2042, k.o. 2100 Kranj, poslovni prostori: del stavbe 43 (ID 6061882), del stavbe 

44 (ID 6061883), del stavbe 45 (ID 6061884) in del stavbe 46 (ID 6061885) se z njim strinjajo. 

 

Statutarno pravna komisija:  

Statutarno pravna komisija predlaga, da mestna uprava preveri ali so bila glede predmetnih poslovnih prostorov 

vložena izredna pravna sredstva. 

 

Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 

Komisija se je seznanila z nakupom prostorov v ZD Kranj. 

 

Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlagano premoženjsko zadevo.  
 

V razpravi so sodelovali: dr. Andreja Valič Zver, Matjaž Rakovec in Tanja Hrovat.  

 

Po zaključeni razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Mestni svet Mestne občine Kranj soglaša z osnutkom prodajne pogodbe za nepremičnine v ZD Kranj, stavba 2042, 

k.o. 2100 Kranj, poslovni prostori: del stavbe 43 (ID 6061882), del stavbe 44 (ID 6061883), del stavbe 45 (ID 

6061884) in del stavbe 46 (ID 6061885). 

 

Sprejeto soglasno (27 PRISOTNIH: 27 ZA). 
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4. ODLOK O ORGANIZACIJI IN NAČINU IZVAJANJA GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE MESTNIH LINIJSKIH 

PREVOZOV V MESTNI OBČINI KRANJ-OSNUTEK - PREDLOG ZA SKRAJŠANI POSTOPEK IN TEST JAVNO-

ZASEBNEGA PARTNERSTVA ZA IZVAJANJE LOKALNE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE MESTNIH LINIJSKIH 

PREVOZOV POTNIKOV V MESTNI OBČINI KRANJ 

 

Uvodno poročilo sta podala Slavko Savić, vodja Oddelka za promet in Boštjan Ferk, Inštitut za javno zasebno 

partnerstvo. Na mizo je bilo posredovano gradivo – dopolnjeni osnutek odloka, s katerim se sprejemajo pripombe 

Statutarno pravne komisije.  

 

Stališča komisij:  

Statutarno pravna komisija je podala naslednje pripombe: 

- pri gradivu manjka osnutek koncesijske pogodbe zaradi lažje obravnave odloka, 

- 2. člen: črta se točka d., 

- 5. člen: v točki b. se črta besedilo »in podobno«, 

- 9. člen: v 2. odstavku se besedna zveza »s pogoji« nadomesti z besedno zvezo »z določili«, 

- 11. člen: v točki a. se črta beseda »nepretrgano«, 

- 11. člen: v točki b. se črta besedna zveza »čim večjo« , ter besedilo za besedo »redu«, 

- 11. člen: v točki c. se črta besedilo za besedo »predpise«, 

- 11. člen: v točki e. se črta beseda »kontinuirano«, 

- 11. člen: v točki h. se črta beseda »samoiniciativno«, 

- 11. člen se nadomesti z besedilom »spoštovati druge obveznosti iz koncesijske pogodbe«, 

- 13. člen: 1. odstavek je  že vsebovan v točki a. 11. člena, 

- 13. člen:  definicija »zanesljivost«  se vključi v 2.člen, kjer so opredeljeni pojmi, 

- 13. člen: 4. odstavek je  že vsebovan v 11. členu, 

- 15. člen: preveri se ali je člen v odloku potreben, glede na to, da vsebino opredeljuje že zakon, 

- 17. člen: preveri se ali je 5. odstavek v nasprotju z zakonom, ki ureja stavko, 

- 21. člen: v 1. dostavku se beseda »je« nadomesti z besedo »so«, 

- 23. člen: v točki c. se črta besedilo za besedo »cilje«, 

- 24. člen: v 2. odstavku v točki e. se beseda »izključitve« nadomesti z besedo »odstranitve«, 

- 24. člen: v 3. odstavku v točki c. se črta besedna zveza »pri čemer« in beseda »standard«, 

- 24. člen: v 5. odstavku se črta beseda »svetovnega«, 

- 26. člen: v naslovu se »izključitev« nadomesti z besedo »odstranitev«, 

- 26. člen: 4. in 6. odstavek se združita, 

- 28. člen: v 2. odstavku se navede na kateri odstavek in točko 24. člena se nanaša določilo, 

- 28. člen: v 6. odstavku se črta besedna zveza »po potrebi«, 

- 32. člen: v 2. odstavku naj se besedilo nadomesti z besedilom »Višina subvencije ne sme preseči višino 

prevoznine«, 

- 34. člen: beseda »izvajalec« naj se nadomesti z besedo »koncesionar«, 

- 42. člen: v 2. odstavku naj se opredeli delovno področje, 

- 43., 44. 45. člen: beseda »koncesionar« naj se nadomesti z besedo »ponudnik«, 

- 49. člen. V 3. odstavku se črta beseda »opredeljene«, 

- 51. člen: dodatno naj se predvidi še opomin. 

 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganim Odlokom o organizaciji in načinu 

izvajanja gospodarske javne službe mestnih linijskih prevozov v Mestni občini Kranj-osnutek - predlog za skrajšani 

postopek in s Testom javno-zasebnega partnerstva za izvajanje lokalne gospodarske javne službe mestnih linijskih 

prevozov potnikov v MO Kranj. 

 

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo: 

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo se je seznanila z Odlokom o organizaciji in načinu izvajanja 

gospodarske javne službe mestnih linijskih prevozov v Mestni občini Kranj in nanj nima pripomb. 
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Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlaganim odlokom.  
 

V razpravi so sodelovali: Ivo Bajec, Slavko Savić, Irena Dolenc, Dejan Podhraški, Boštjan Ferk, Tomaž Lanišek, 

Marko Čehovin, Bojan Homan, Sonja Mašić, mag. Branko Grims, Matjaž Rakovec, Vlasta Sagadin.  

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednje 

 

SKLEPE:  

 

1. Ugotavlja se obstoj javnega interesa, ki ga potrjuje izdelan Test javno-zasebnega partnerstva na področju 

izvajanja mestnega linijskega potniškega prometa v Mestni občini Kranj.  

2. Sprejme se osnutek Odloka o organizaciji in načinu izvajanja gospodarske javne službe mestnih linijskih 

prevozov v Mestni občini Kranj. 

 

Sprejeto z večino glasov (30 PRISOTNIH: 24 ZA, 6 PROTI). 

 

3. Odlok o organizaciji in načinu izvajanja gospodarske javne službe mestnih linijskih prevozov v Mestni občini 

Kranj se sprejme po skrajšanem postopku.  

4. Sprejme se Odlok o organizaciji in načinu izvajanja gospodarske javne službe mestnih linijskih prevozov v 

Mestni občini Kranj. 

 

Sprejeto z večino glasov (27 PRISOTNIH: 20 ZA, 6 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

 

5. ODLOK O SPREMEMBAH ODLOKA O ENKRATNEM DENARNEM PRISPEVKU ZA NOVOROJENCE V MESTNI 

OBČINI KRANJ – OSNUTEK – PREDLOG ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 

 

Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  

 

Stališča komisij:  

Statutarno pravna komisija:  

Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   

 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z vsebino predlaganega Odloka o spremembah 

Odloka o enkratnem denarnem prispevku za novorojence v Mestni občini Kranj – osnutek in se z njo strinjajo. 

Člani komisije predlagajo, da se v proračunu leta 2024 za ta namen nameni več sredstev, torej da se dvignile 

višina prispevka.   

 

Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 

Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembah Odloka o enkratnem denarnem prispevku za novorojence v 

Mestni občini Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek. Komisija predlaga, da se prispevek za novorojence 

poviša glede na zmožnost rezerviranih sredstev za ta namen v proračunu. 

 

Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlaganim odlokom. 
 

V razpravi so sodelovale svetnice: Sandra Gazinkovski, Ana Pavlovski in Irena Dolenc.  
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Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

 

SKLEP:  

 

Sprejme se osnutek Odloka o spremembah Odlok o enkratnem denarnem prispevku za novorojence v Mestni 

občini Kranj. 

 

Sprejeto z večino glasov (31 PRISOTNIH: 29 ZA, 0 PROTI, 2 NISTA GLASOVALA). 

 

 

 

6. SKLEP O LOKACIJSKI PREVERITVI NA OBMOČJU GOSPODARSKE CONE KRANJ – LABORE (EUP KR L 3) 

 

Uvodno poročilo je podala Mihaela Šuštar Gruber, vodja Urada za okolje in prostor.  

 

Stališča komisij:  

Statutarno pravna komisija:  

Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   

 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s Sklepom o lokacijski preveritvi na območju gospodarske cone Kranj – Labore (EUP KR 

L 3). 

 

Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlaganim sklepom.   
 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

Mestni svet Mestne občine Kranj sprejme Sklep o lokacijski preveritvi za enoto urejanja prostora KR L 3, na 

zemljišča s parc. št. 361/1, k.o. 2131 Stražišče.  

 

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA). 

 

 

 

7. SKLEP O LOKACIJSKI PREVERITVI ZA GRADNJO GARAŽNE HIŠE OBJEKTA SEVERNA VRATA (EUP KR Z 4)  

 

Uvodno poročilo je podala Mihaela Šuštar Gruber, vodja Urada za okolje in prostor.  

 

Stališča komisij:  

Statutarno pravna komisija:  

Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   

 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s Sklepom lokacijski preveritvi za gradnjo garažne hiše objekta Severna vrata (EUP KR Z 

4) in z njim ne soglaša. 

 

Komisija za stanovanjske zadeve: 

Branko Grims in Sonja Mašić sta glasovala proti predlaganemu sklepu, Albin Traven in Barbara Trelc sta bila 

vzdržana, Ana Černe je glasovala za. 
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Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlaganim sklepom.   
 

V razpravi so sodelovali: Bojan Homan, mag. Branko Grims, Marko Čehovin in Tanja Hrovat. 

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

Mestni svet Mestne občine Kranj sprejme Sklep o lokacijski preveritvi za enoto urejanja prostora KR Z 4, na delu 

zemljišča s parc. št. 904/6, 904/10, 904/11, 904/16, 904/17, 904/18 in 904/19, vse k.o. 2100 Kranj.  

 

Sprejeto z večino glasov (26 PRISOTNIH: 18 ZA, 7 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

 

8. POBUDA ZA ZGODOVINSKA MESTNA SREDIŠČA 

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Hafner Dolenc, generalna sekretarka Združenja zgodovinskih mest.   

 

Stališča komisij:  

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 

Komisija se je seznanila s Pobudo za zgodovinska mestna središča. 

 

Komisija za kulturo in šport:  

Komisija se je seznanila s pobudo Združenja zgodovinskim mest Slovenije za zgodovinska mestna središča. 

 

Komisija za stanovanjske zadeve: 

Komisija se je z gradivom seznanila. 

 

Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlagano pobudo.  
 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednje 

 

SKLEPE:  

 

1. Mestni svet Mestne občine Kranj podpira Pobudo Združenja zgodovinskih mest Slovenije za zgodovinska 

mestna središča, katere namen je spodbuditi pristojne institucije, da v okviru medresorskega pristopa takoj 

pristopijo k sistemski ureditvi zgodovinskih mestnih središč oz. starih mestnih jeder, da bodo omogočala 

kakovostno okolje za bivanje in privlačno okolje za zasebne in javne investicije ter podjetniške dejavnosti.  

2. Mestni svet Mestne občine Kranj podpira imenovanje medresorske delovne skupine v sestavi predstavnikov 

Ministrstva za kulturo, Ministrstva za infrastrukturo, Ministrstva za okolje, podnebje in energijo, Ministrstva 

za solidarno prihodnost,  Ministrstva za gospodarstvo, turizem in šport, Ministrstva za javno upravo, 

Združenja zgodovinskih mest Slovenije ter Združenja občin Slovenije, Skupnosti občin Slovenije in Združenja 

mestnih občin Slovenije.  

3. Mestni svet Mestne občine Kranj podpira ustanovitev Razvojnega nepremičninskega sklada za razvoj in 

kakovostno upravljanje zgodovinskih mestnih središč na nacionalni ravni, v katerega bi se povezovala 

sredstva Stanovanjskega sklada Republike Slovenije, Eko sklada, Slovenskega okoljskega javnega sklada 

(Podnebnega sklada) in Ministrstva za kulturo ter sredstva iz naslova upravljanja naložb državnih družb v 
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turizmu (SDH, KAD, delno DUTB) in razvojnih kreditnih virov (Evropska banka za obnovo in razvoj, Evropska 

investicijska banka, SID banka). 

4. Mestni svet Mestne občine Kranj podpira vzpostavitev modela celostnega in kakovostnega upravljanja 

nepremičnin v zgodovinskih mestnih središčih na lokalni ravni s ciljem zagotavljanja optimalnih načinov 

razvoja mestnih središč, fizične ter vsebinske prenove s sistematičnim umeščanjem stanovanj in 

mestotvornih dejavnosti (javnih funkcij in poslovnih dejavnosti).  

 

Sprejeto soglasno (22 PRISOTNIH: 22 ZA).  

 

 

 

9. PREDSTAVITEV POROČILA O DELU POLICIJSKE POSTAJE KRANJ ZA LETO 2022 Z OCENO VARNOSTNIH RAZMER 

 

Poročilo o delu Policijske postaje Kranj za leto 2022 z oceno varnostnih razmer je predstavil pomočnik 

komandirja, Damijan Suhadolnik.  

 

Stališče komisije:  

Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlagano zadevo.   
 

V razpravi so sodelovali: Saša Kristan, Damijan Suhadolnik, Rok Igličar, dr. Andreja Valič Zver, Irena Dolenc, Jure 

Bohinec, Zoran Stevanović, mag. Maj Fritz.  

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Mestni svet Mestne občine Kranj se je seznanil z Oceno varnostnih razmer na območju občin Policijske postaje 

Kranj. 

 

Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 26 ZA, 0 PROTI, 2 NISTA GLASOVALA). 

 

 

 

10. OCENA IZVAJANJA OBČINSKEGA PROGRAMA VARNOSTI MESTNE OBČINE KRANJ ZA LETO 2022 

 

Oceno izvajanja Občinskega programa varnosti Mestne občine Kranj za leto 2022 je podal Sašo Govekar, direktor 

Skupne občinske uprave občin Gorenjske.  

 

Stališče komisije: 

Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlagano zadevo.   
 

V razpravi so sodelovali: dr. Andreja Valič Zver, Janez Černe, Sašo Govekar, Rok Igličar in Matjaž Rakovec.   

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Občinski program varnosti Mestne občine Kranj se je v letu 2022 izvajal v skladu z zastavljenimi cilji.  

 

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA).  
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11. PREDSTAVITEV DIREKTORJA ZAVODA ZA ŠPORT KRANJ 

 

V uvodu se je predstavil novoimenovani direktor Zavoda za šport Kranj, Tadej Peranovič.  

 

 V razpravi so sodelovali: Vlasta Sagadin, Irena Dolenc, Janez Černe, dr. Andreja Valič Zver in Tadej Peranovič.  

 

Pri tej točki dnevnega reda ni bilo sprejetega nobenega sklepa. 

 

 

 

12. VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE ČLANOV MESTNEGA SVETA 

 

1. Sonja Mašić:  

- Zanimalo jo je, kakšno je stanje telovadnice OŠ Staneta Žagarja, kdaj bodo lahko učenci pričeli uporabljati 

učilnice in telovadnico.  

- Vprašala je kaj meni Komunala Kranj o tem, da se v zabojnike za papir odlagajo komunalni odpadki in kako to 

preprečiti.  

- Izpostavile je stopnice, ki povezujejo Savsko cesto in Megacenter in vprašala, kaj se je tam že uredilo z vidika 

zagotavljanja varnosti.  

 

Tanja Horvat, vodja Urada za družbene dejavnosti je povedala, da je bil dne 24. 5. 2023 izveden tehnični pregled 

na objektu. Bistvenih pripomb izvedenci niso imeli. Ta teden bo oddana dopolnjena dokumentacija, tako da se v 

kratkem pričakuje uporabno dovoljenje. Že letošnje leto, dne 14. 6. 2023 bodo pričeli uporabljati telovadnico, 

pete razrede, ki trenutno gostijo, bodo pustili na bodoči podružnici OŠ Jakoba Aljaža do konca šolskega leta. S 

prvim septembrom začnejo pouk v novih učilnicah na OŠ Staneta Žagarja Kranj.  

 

2. Irena Dolenc:  

- Danes je bila omenjena regijska bolnišnica na Jesenicah. V klipingih berejo članke zadnja dva tedna, ki se tičejo 

regijske bolnišnice.  Ali je bila mogoče tista okrogla miza o regijski bolnišnici na Jesenicah en korak nazaj? Govorci 

so se namreč spraševali, ali regijsko bolnišnico sploh potrebujemo. Za opazovalce se je ustvarila slika, da če 

Jesenice ne bodo dobile zelene luči za gradnjo regijske bolnišnice, naj raje ostane status quo. Kar pomeni nekako 

tako, če jaz ne morem imeti, pa naj še sosed nima. Udeležila se je gorenjskega razvojnega foruma, ki so ga 

pripravile Finance 25. aprila v Kovačnici in zdelo se mi je prav, da so se lahko župani tako Jesenic, Radovljice in 

Kranja predstavili. Vsakdo je lahko predstavil svoje argumente, zakaj neka lokacija je mogoče bolj primerna. 

Jeseniški župan je bil neaktiven, radovljiški se je izpostavil, naš župan se je zelo strpno in argumentirano pojavljal 

v govoru, tako da je kar nekaj argumentov, ki govorijo v prid Kranja. Nikakor ne smejo dopustiti, da se ta postopek 

izbire najprimernejše lokacije ustavi, da taka okrogla miza, kot je bila na Jesenicah, zadeve ne ustavi. Predlagala 

je, da se naša občina medijsko odzove, da Gorenjska potrebuje novo sodobno regijsko bolnišnico. 

 

Župan Matjaž Rakovec je pritrdil trditvam svetnice Irene Dolenc. Danes so bili s podžupanom in svetnica Sandra 

Gazinkovski na sestanku z direktorico Bolnišnice Jesenice, ki bo in je predstavila argumente, zakaj rabijo 

bolnišnico, zakaj mora biti v Kranju in to stališče bo zagovarjala na posvetu v državnem svetu. Po tem posvetu,  

bo občina organizirala posvet za vse zainteresirane v Kranjski Kovačnici za postavitev neke strategije. Od 

osamosvojitve naprej Slovenija ni dobila nobene bolnišnice in dejstvo, da ne glede na to, da 20 procentov 

Kranjčanov hodi po bolniške storitve v Ljubljano, je več kot 10 procentov tam zaposlenih. 

 

Irena Dolenc:  

- Izpostavila je reklamno onesnaževanje v Kranju. Celo v KS Bitnje so se odločili, da nočejo reklamnega 

onesnaževanja. Občane moti, da je dejansko tega vse več in v zadnjem času se postavljajo še novi reklamni 

panoji. Lansko leto je povedala, da so zelo dober odlok sprejeli v Radovljici in ga lahko pogledajo kot merilo, 

kako se tak odlok pripravi. Odgovor je bil, da je v odlok v pripravi in bo ravnokar pripravljen.  
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Janez Černe, podžupan Mestne občine Kranj je povedal, da je reklamno oglaševanje zadeva, ki je povezana z OPN, 

v katerem so strokovne podlage, ki delajo red v prostoru. Reklamna mesta na kmetijskih površinah se bodo 

ukinila. Ukinilo se bo kar nekaj teh mest. Velika plakatna mesta ne bodo več opredeljena po področjih, ampak so 

točkovno in po novem bo polovico manj točk. Prva stopnja bo sprejetje OPN, ki bo pripravil prostorske podlage, 

druga stopnja Odlok o oglaševanju. 

 

3. Rok Igličar:  

- Zanimalo ga je, v kateri fazi izgradnje je park and ride na Zlatem polju.  

-Zanimalo ga je, kako je z avtomatskim pometačem oziroma čiščenjem javnih cest in ulic, za katero je pristojna 

Komunala Kranj. Potreba je pove več teh strojih, recimo po Mandeljčevi poti se ta stroj zapelje samo enkrat letno.  

- Dal je pobudo za namestitev na semafor puščice za zavijanje v levo na tem križišču pri Vodovodnem stolpu. Se 

pravi ko človek pride po glavni cesti in zavije levo na stransko proti stadionu, je menil, da bi bila zelo koristna 

puščica, da je prosto zavijanje, prosta smer za zavijanje v levo. Morda tudi v obratni smeri, če bi se dalo interval 

zelene luči podaljšati. Deset sekund je absolutno prekratek interval, predvsem v konicah, ko starši vozijo otroke 

iz dejavnosti na štadionu.  

 

Tomaž Lanišek, vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte, je povedal, da je bil izvedbeni rok podaljšan. 

Trenutno stanje je tako, da bodo ta teden položitev asfalta, potem pa pridobitev uporabnega dovoljenja v juniju. 

Vzporedno poteka še izvedba obeh avtobusnih postajališč. Vseeno bodo lahko koristila sredstva, ki bodo prišla 

za izvedbo prvega park and ride parkirišča v Kranju.  

 

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet je povedal, da bodo dali pobudo za dodaten 

stroj za pometanje površin na Komunalo Kranj. Glede dodatne namestitve semafor puščice za zavijanje v levo na 

križišču pri Vodovodnem stolpu bodo preverili in podali pisni odgovor. 

 

4. Sandra Gazinkovski:  

- Zanimalo jo je, ali v Kranju obstaja odlok, ki bi urejal ulične nastope za glasbenike in, če ne, ali ga bodo kdaj 

imeli.  

 

Manja Zorko, podžupanja Mestne občine Kranj, je povedala, da je to pobudo dala prejšnji mandat. V osnutek 

Odloka o posebni rabi javnih površin so vključili tudi ulične nastope. Zamišljeno je, da se na določenih lokacijah 

(Glavni trg, Maistrov trg) določi prostor, kjer so dovoljeni ti ulični nastopi, časovno obdobje in drugo. Pri pripravi 

odloka sodelujejo tudi redarji in bodo imeli pooblastila za nadzor. Odlok se pripravlja in bo jeseni tu na mizi.  

 

5. Tomaž Ogris:  

- Pri pregledu večjih prireditev, ki bodo v Prešernem poletju in so objavljene na spletni strani visitkranj lahko hitro 

opazijo, da so vse te večje prireditve poleti postale plačljive. V preteklih poletjih je bilo veliko prireditev, koncerti 

pred Prešernovim gledališčem, na Glavnem trgu in za novo leto, so bili brezplačni. Zanimalo ga je, zakaj tekom 

poletja nimajo več brezplačnih večjih prireditev, kot nekoč in zakaj je praktično vse na Kieselsteinu pa nič več 

poleti na trgih.  

-Vprašal je, zakaj je trava pri vrtcu v Bitnjah popolnoma požgana in kdaj bo vrtec končno dobil primerno travnato 

podlago.  

 

Župan Matjaž Rakovec je povedal, da je nova trava za vrtec Bitnje že naročena.  

 

6. Nada Sredojević:  

-  Na zadnji seji Sveta zavoda Kranjskih vrtcev je ravnateljica izpostavila problem parkiranja pri vrtcu v Čirčah in 

povedala, da bo pobudo poslala na občinsko upravo. Zanimalo jo je, ali je občinska uprava prejela vprašanje, 

kakšen je odgovor oz. kakšna rešitev.  

 

Tanja Horvat, vodja Urada za družbene dejavnosti je povedala, da so pobudo dobili skupaj z Uradom za 

gospodarstvo in jo pogledali. In našli tudi rešitev, glede na oddelčnost vrtca in glede na normativ, da morata biti 
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dve parkirišči na en oddelek vrtca zagotovljena, bodo označili parkirna mesta za kratkotrajno parkiranje, s čimer 

bodo preprečili, da stanovalci oziroma nekateri, ki se očitno skupaj vozijo na lokacijo v službo, tam parkirajo 

avtomobile za cel dan. Parkirišče bodo označili, rešitev je dogovorjena in naročena.  

 

7. Ivica Bobolinski:  

- Glede zavetišča za živali je vprašal, zakaj ga v Kranju še nimajo, saj je potreba po tem zelo velika. Zavetišče bi 

lahko povezali z osnovnimi šolami, kjer bi se otroci direktno seznanili s skrbjo za živali in mogoče s tem povečali 

zanimanje za posvojitev mačk in psov. To bi koristilo tudi v psihoterapevtskem smislu tudi mladostnikom, ki imajo 

težave.  

 

Župan Matjaž Rakovec je povedal, da zgodovinsko so imeli v prejšnjem mandatu zavetišče na Jesenicah, po 

pritožbah so to službo prenesli na Ljubljansko zavetišče. Za postavitev novega zavetišča potrebujejo vseh 18 

občin, da bi bilo kolikor toliko rentabilno. Z direktorjem in ekipo si je ogledal prostor v Tenetišah, kjer bi zavetišče 

postavili. Poleg zavetišča ne more biti nobene poslovne dejavnosti, ker so se hoteli povezati z veterinarsko 

bolnišnico ali s hotelom za živali. Ideja je javno zasebno partnerstvo, ker je bil izražen interes, potrebujejo pa 

podpise še vseh ostalih 17 gorenjskih županov.  

 

8. Vlasta Sagadin:  

- Predlagala je, da bi se Mestna občina Kranj potegovala za kakšno traso, etapo Gira d Italia.  

  

Župan Matjaž Rakovec je povedal, da stane taka trasa pol milijona do milijon in še milijon za asfalt, tako da se 

lahko odrečejo enemu vrtcu.  

 

9. Saša Kristan:  

- Za novo naselje na Zlatem polju je povedala, da je razvidno iz projektov, so uvozi v naselje zgolj preko klasičnega 

semaforiziranega križišča. Menila je, da bi bilo potrebno narediti rondoje, saj bi bila varnost boljša za vse 

udeležence.  

- Zanimalo jo je, od kje županu informacija, da bo Občina Šenčur ponovno obravnavala podražitev komunalnih 

storitev in celo zagotovo podražitev sprejela.  

- Zanimalo jo je, kaj se dogaja v zvezi s Saubermacherjem glede na to, da se gospod direktor po medijih že zelo 

hvali s tem, to zadevo podpira in zelo promovira. Med drugim je dejal tudi, da so že na Ptuju prodali svoj 

50odstotni delež in jo zanima, ali kranjska Komunala tudi o tem razmišlja?  

- Zanimalo jo je glede tožbe, za katero informacijo so prejeli 11.05.2023 na elektronski naslov. 

- Zanimalo jo je glede park and ride parkirišča na Zlatem polju, koliko časa poteka gradnja, ali bo to ta projekt 

podražila in za koliko.  

 

Župan Matjaž Rakovec je glede ponovne obravnave podražitev komunalnih storitev na Občini Šenčur povedal, da 

zagotovila ni, ampak se bo tamkajšnji župan potrudil. Mestna občina Kranj je razmišljala, da bi ustanovila svojo 

komunalo, ker je dejansko ujetnica te lastniške strukture.  

Kar se tiče Saubermacherja, so se pred 14 dnevi župani Komunale Kranj (Naklo, Šenčur, Preddvor, Jezersko in 

Kranj) odpravili na obisk v Velenje in Mursko Soboto. Saubermacher to zadevo opravlja na eni strani kot lastništvo 

50:50, drugo pa kot javnozasebno partnerstvo. Župani so dobili določene informacije, ogledali so si celotno 

proizvodnjo in zaenkrat tu ostali. Definitivno ta zadeva ne bo šla mimo mestnega sveta. V petek ima delovni 

sestanek z direktorjem Komunale Kranj. Glavni problem oz. največji strošek je kam s smetmi. Ko dobijo celovito 

storitev, od pobiranja, do uničevanja teh smeti in da zagotovijo delovna mesta vsem, ki trenutno na tem delajo, 

potem bomo šli v obravnavo tako kot si ta postopek zasluži, preko mestnih oziroma občinskih svetov. 

 

Mihaela Šuštar Gruber, vodja Urada za okolje in prostor, je povedala, da je investitor izgradnje novega 

stanovanjskega naselja na Zlatem polju družba Dolnov, ki je v zaključni fazi pridobitve gradbenega dovoljenja na 

Ministrstvu za okolje in prostor. Predvidena je gradnja šestih večstanovanjskih objektov z etažnostjo 4 plus 

mansarda s podzemnimi garažami, en objekt ima celo dve etaži podzemne garaže. Uvoz v naselje je predviden 

pri semaforiziranem križišču Struževo, v sosesko. Gradnja pa bo možna objektov šele, ko bo narejena povezovalna 
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cesta mimo ledne dvorane, ker uvoz v naselje je predviden iz notranje ceste, ne iz glavne ceste, do vsakega 

objekta, v bistvu. Ko bo gradbeno dovoljenje pridobljeno, bodo notranjo cesto izgradili, vso komunalno opremo, 

potem pa šele objekte. V postopku priprave prostorskega akta Zlato polje, kjer se je dovolila gradnja teh 

večstanovanjskih objektov, je bil izdelan idejni projekt, ki je recenziran s strani države, se pravi, kjer gre za državno 

cesto in v tem primeru so se eno leto in pol usklajevali z državo, da so sploh to dovolili, kar je, semaforizirano 

križišče pri Struževem. Naslednje križišče je pa predvideno pri trgovini Lidl, tako da je to idejni projekt, recenziran, 

potrjen s strani države in trenutno velja to kar je z državo usklajeno. 

 

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je povedal, da se država za začasno križišče v 

Struževo oz. novo naselje Zlato polje še ni dokončno odločila, ali bo tukaj štiripasovnica ali bo ostala 

dvopasovnica. Zadeva je povezana z delom izgradnje kraka severne obvoznice. Upajo, da bo ta krak čim prej 

izveden, ki je povezan z regijsko bolnišnico. Če bo to izvedeno, ne rabijo štiripasovnice, vpadnice, tako da mogoče 

ob naslednjih fazah bi se tudi še enkrat preučilo možnost izgradnje rondoja, se pa še vedno varuje prostor. Ti 

bloki bodo kar nekaj oddaljeni od glavne ceste.  

 

Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve, kar se tiče zadeve, kjer smo plačali na podlagi 

pravnomočne sodbe okrožnega sodišča v Ljubljani iz naslova odškodninske odgovornosti družbi Trata Novo 

mesto znesek 332.543 evrov z zakonskimi zamudnimi obrestmi od 09.06.2020, do 25.05.2023 in pa stroške 

postopka v višini 13 tisoč pa še nekaj, ker bomo v tej zadevi vložili predlog za dopustitev revizije, kar pa ne zadrži 

izvršitve sodbe. Pooblaščenko družbe Trata so že obvestili, da si pridržujejo  pravico zahtevati ta znesek nazaj, v 

kolikor bi Vrhovno sodišče razveljavilo to pravnomočno sodbo. Glede samega spora pa, spor izvira iz postopka 

javnega naročanja, in sicer za oddajo koncesije za urejanje in čiščenje zelenih površin na območju Mestne občine 

Kranj. Mestna občina Kranj je na podlagi javnega razpisa za dodelitev koncesije in urejanja in čiščenja javnih 

zelenih površin na območju mestne občine Kranj, ki je bil objavljen v letu maja 2018 in v Uradnem listu EU za 

koncesionarja izbrala družbo Florasport, s katero je bila še v času mandata župana Boštjana Trilarja, 19.12.2018 

sklenjena pogodba za dobo petih let, in sicer do 19.12.2023. Družba Trata zoper to odločitev o izbiri ni sicer vložila 

revizije, zahtevek za revizijo pa je podala po sklenitvi pogodbe s FloroSport, ministrstvo za javno upravo kot 

zagovornik javnega interesa. Glavni očitek revizijske komisije je bil, da je oddaja javnega naročila Florisport 

negospodarna in pa da ni bila zagotovljena učinkovita poraba javnih sredstev. Mogoče pač dejstvo je, da je 

Florasport bila znatno dražja, njena ponudba je bila v višini 552 tisoč evrov letno, medtem ko je bil neizbrani 

ponudnik Trata, njihova ponudba je bila pa 243 tisoč evrov letno. Sklenjene pogodbe občina ni mogla kar 

enostavno razveljaviti, zato so vložili tudi tožbo zoper Florosport za razvezo te koncesijske pogodbe. Ta postopek 

še ni končan, sodniki pač meljejo počasi, obstaja bojazen, da se bo koncesija iztekla, preden bo sodna odločitev 

sploh bila podana.  

 

Tomaž Lanišek, vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte, je povedal, da pri izgradnji park and ride 

parkirišča na Zlatem polju ne govorijo o podražitvah, ampak je prišlo do časovnega zamika. 

 

10. Jure Bohinec:  

- Dal je pobudo za ureditev, preplastitev, izgradnjo ali pa obnovitev kakšne ceste, in sicer v Stražišču. Končana je 

izgradnja distribucijskega centra Sava, cesta je pošteno uničena, ker so vozili kamioni je pošteno udrta. Naslednja 

cesta iz Kokrice mimo Bobovka proti Preddvoru je katastrofalna, tudi v Stražišču sta dve zelo obremenjeni ulici, 

in sicer od vrtca Živžav dol proti Škofjeloški in cesta na Jošta, ki je predvsem uničena zaradi gospodarskih oziroma 

tovornjakov.  

 

Saša Kristan je podprla predloge svetnika Jureta. Dodala je, da odkar je zaprt most čez Savo, je ogromno prometa 

čez Gorenjo Savo in je cesta popolnoma uničena, kaže da se bo na določenih mestih udrlo. Predlagala je, da si 

občinska uprava ogleda odsek ceste.  

 

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je obljubil ogled in odgovor. Naslednji teden 

se sestanejo tudi s predsednikom Krajevne skupnosti Stražišče za podroben ogled.  

 



17 

 

Jure Šprajc je povedal, da je zadeva že kar nekaj let aktualna. Problem je, ker v proračunu ni nič zapisano. S strani 

Komunale, zaposlenih, strokovnih na občini je zaznano, da so ceste v Stražišču med najslabšimi v Kranju. V torek 

imajo sestanek vsi, iz Komunale, podžupan, župan, pa tudi strani strokovne službe. Izrazil je upanje, da bomo 

nekaj skupaj dosegli in bodo začeli tudi v Stražišču začeli obnavljati ceste in kanalizacijo. Glede previsokih ograj 

je povedal, da rešujejo situacijo, bodisi s krajevno skupnostjo bodisi z medobčinskim redarstvom.  

 

11. Sonja Mašić:  

- Zanimalo jo je, kdo v teh postopkih glede koncesionarja in tožb, ki se zdaj trenutno odvijajo, zastopa Mestno 

občino Kranj?  

- Komentirala je, da se družba Trata za 220 tisoč evrov za eno koncesijsko pogodbo ne bi niti z Novega mesta v 

Kranj vozili, kaj šele da bi kaj naredili. To je bila totalno dumpinška pogodba. Res je, da ima trenutni koncesionar 

določeno ceno, se pa trudi delati maksimalno. Zdi se ji zelo čudno in sumljivo, da se je Trata spustila zdaj v neko 

pravdo, ko je šlo vse že mimo in da je celo sodišče odobrilo odškodnino.  

 

Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve, je povedala, da je občino v konkretnem sporu 

zastopal odvetnik Luka Podjed.  

 

Ob 20.20  je bila seja zaključena. 

 

 

 

Zapisala: 

Milena Bohinc 

        Matjaž Rakovec 

        Župan 


